
格菲卡伸缩折叠式木质烫衣板，为您的生活腾出更多的空间

产品名称 格菲卡伸缩折叠式木质烫衣板，为您的生活腾出
更多的空间

公司名称 佛山市格菲卡金属制品有限公司

价格 面议

规格参数 品牌:格菲卡（Gefieca）
货号:GFC-JJ-009
材质:木质

公司地址 佛山市南海区狮山官窑七甫第九村民小组（凯程
塑料五金厂塑料五金车间2）

联系电话 0757-85225278 13531371681

产品详情

产品介绍： 

   应用：适用于家庭卧室，为整理衣物提供便捷平台。

   特点：底部装有钢珠滑轨，可随意伸缩，亦可定位，中间部分可折叠，便于安装和放置。

   额定负荷：40kg

   表面处理：镀蓝锌，黑色

 

公司介绍：   

   佛山市格菲卡金属制品有限公司，是专业从事家具五金、卫浴五金、家居五金等工程配套的五金制
造，销售和服务于一体的厂家。多年来吸收了国内外先进管理和技术，博众之长，创新开拓，企业发展
迅速，博得了国内外用户的信赖。我厂拥有国内一流的生产技术，集设计、生产制造和检测设备，以快
捷的速度保质保量地满足国内、外用户对高技术滑轨的需求。我公司获得iso9001：2000认证证书，健全
了产品管理保证体系，已通过国家滑轨行业生产许可证。

   目前我厂生产的五十多个系列的滑轨产品及其他五金件产品广泛应用于国内外家具、机械设备，
家装等行业，深受客户好评与青睐。



   诚信是我们的经营宗旨，高质、专业、快捷是我们的服务理念，真正为客户提供方便快捷、利益
最大化的服务是我们的追求。永远把精诚合作，竭诚服务，优质产品奉献给广大客户是我们的目标，热
忱欢迎新老客商惠顾。

 

       “gefieca”metal products co. , ltd .is specialized in furniture hardware, bathroom hardware ,home
hardware, and other projects supporting the hardware manufacturing, for many years absorbing the advanced
management and technology, bo public long, pioneering innovation, enterprises have developed rapidly, winning the
trust of domestic and foreign users. i plant with the domestic first-class production technology, design, manufacturing
and testing equipment to speed quickly to meet the quality and quantity of domestic and foreign users of high-tech rail
demand. sales and service in one of the manufacturers. our company obtained iso9001:2000 certification, and improve
product quality and management assurance system, has passed the national rail industry production license.

   at present, i plant more than fifty series of rail products and other hardware products widely used in furniture,
machinery and equipment, decoration and other industries, praised by customers and favor.

   the company in line with reduces the cost, improves the quality of the product, unceasingly develops, takes a
broad view the international idea, drove the entire factory staff creates highly effective, will reach the clouds the
determination imposing manner to greet the future broad international market the competition .

本产品的品牌是格菲卡（Gefieca），货号是GFC-
JJ-009，材质是木质，产地是广东佛山，箱装数量是1套/箱
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